

SAINT HONORE



Carrousel

A far cry from the excesses of some timepieces, the latest men's watch from SAINT HONORE, Carrousel, goes back to basics with its pure, clean lines. Today, sophistication is all about a fine, sleek form and subtle, nuanced details, and a flat case-band, a sign of understated elegance. Carrousel fits the bill perfectly. Its clever, timeless design brings together watchmaking expertise and contemporary style with brio. The exquisite shape of Carrousel is enhanced by its elongated lugs, the line's signature motif. With a diameter of 42 mm, the case combines a subtle blend of polished and brushed steel on the case-band and bezel. The particularly noteworthy Automatic Open Dial versions are the result of meticulous attention to detail: the dial, with its polished steel hour-markers, allows a view of the ETA 2824 movement; the innovative design of the hands adds a dash of originality and good taste, and when the watch is turned over, the beautiful movement can be admired through the transparent case-back. Available in Quartz, Automatic and Automatic Open Dial versions, Carrousel will delight elegant men looking for a contemporary timepiece that can be worn on all occasions

Movement	Automatic ETA 2824 or Quartz
Functions	Hours, minutes, seconds and date
Case	Stainless steel, 42mm Crown with SAINT HONORE logo Water resistant to 50 m
Dial	White Openworked or not, with applied stainless steel Roman Numerals or baton hour-markers Date at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Black leather on special deploying buckle

SAINT HONORE



Carrousel

Loin des excès de certains garde-temps, la dernière création masculine de SAINT HONORE, Carrousel, revient à l'essentiel : la pureté des lignes.

Aujourd'hui la sophistication se joue dans la forme, fine et déliée, dans les détails de finition, subtils et nuancés, dans la carrure plate, gage de sobriété et d'élégance. A ce jeu, Carrousel se révèle

particulièrement doué. Savamment intemporel, conjuguant avec brio, savoir-faire horloger et esprit contemporain, Carrousel possède une ligne exceptionnelle dans laquelle les cornes « élancées » servent de signature à la ligne. Offrant un diamètre de 42 mm, la boîte combine un subtil mélange d'acier poli et brossé sur la carrure et la lunette.

Particulièrement en vue, les versions Automatic Open Dial ont fait l'objet d'une attention extrême : le cadran avec l'index en acier poli laisse apparaître le mouvement ETA 2824, les aiguilles au dessin novateur assurent une originalité de bon ton et au dos, la belle se laisse admirer au travers du fond transparent. Disponible en versions Quartz, Automatic et Automatic Open Dial, Carrousel ravira les hommes élégants à la recherche d'une montre contemporaine, à porter en toute circonstance.

Mouvement	Automatique ETA 2824 ou quartz
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Acier inoxydable, 42 mm Couronne avec logo SAINT HONORE Étanche à 50 m
Cadran	Blanc Squeletté ou non, chiffres romains ou index bâton en applique en acier Date à 6h
Bracelet	Cuir noir sur boucle déployante spéciale